

1. Ry Gruppe



"LYNGHOVED" ✂ SKANDERBORGVEJ 86 ✂ 8680 RY

Bestyrelsesmødet den 10. Juni 2026

Punkt	
	Deltagere: Leon, Lotte, Annette, SuS, Bo, Pernille, Marie, Martin V., Jan, Karsten Afbud fra Simon, Lone, Anne, Martin F.
1	Nyt fra byggeudvalget. Kontrakten med Koncepthal – de vil ikke have en totalentreprise – og priserne er steget. De har derfor annulleret kontrakten. Hasager har alternative håndværkere., som Karsten og Leon arbejder videre med sammen med Hasager. Der er aftalt møde 19/6. Plan B er at blive på Industrivej i et par år mere indtil vi har skrabt flere penge ind.
2	Meddelelser fra formanden. Jan er valgt til BUS' bestyrelse og til Folkeoplysningsudvalget. Vi har fået tilladelse til at sælge spiritus til Høstmarkedet. Vi var på Siimtoften med trækvognen i weekenden til "Ry Cykler" og skulle bage pandekager, men druknede i regn
3	Meddelelser fra kassereren. Der er rundsendt halvårsregnskab, der er ingen store overraskelser, forårsmarkedet har givet dobbelt så meget som budgetteret, og gammelt jern har allerede nu indtjent årets budgetterede beløb. Nordea fonden har givet 93.000 til vores nye mad-trailer. Der er brugt over 33.000 til istandsættelse af de to store trailere. SL26 T shirts rådsmødegaven kan stadig ikke leveres – der er i stedet bestilt gavekort til hver leder, så de selv kan købe i Spejdersport.
4	Meddelelser fra gruppelederne. Al tid går med SL26 forarbejde. Der er afgang til SL26 18/7 08:30 fra Fælleden, madholdet kører afsted med tre biler og tre trailere om fredagen. Der er to ledere, der stopper efter sommerferien. Og to, der holder pause. Mange "forældreledere" følger deres børn – stort set alle myreledere rykker op til Skovmusene. Der er nok to nye på vej ind, som skal være myreledere. Der er ikke problemer hos Fjeldrotter og trop. Fra næste år skal der være en udpeget kommunikationsansvarlig i hver gren.

	Der har været arbejdet med trivselspolitikken, men der kniber med at kunne ud til alle lederne.
5	Bordet rundt. Bo: Der skal laves et par beslag på trækvognene så siderne ikke ødelægges. Jørgen er sat på opgaven. Martin: Vores klatreudstyr har været i brug på Indaba – der har været over 30 børn oppe i træerne. Og i sidste weekend har vi været oppe i træerne på Lynghoved med tropspejdere og klanspejdere. Godt at få brugt udstyret. Marie: Klanen er i gang med projekt "Sjovt, Dumt og Farligt" – der er begyndt at komme endnu flere medlemmer til møderne.
6	Høstmarkedet NP har annonceret at han har en udløbsdato – vi skal arbejde på at få flere frivillige koblet på. Lige nu er alle de frivillige på pension og derfor arbejder de i dagtimerne. Husk at spørge forældrene efter ris og ros, som vi kan tage med til evalueringen. Andreas Tang har spurgt om de kan sælge Ry Væggen på vores Høstmarked. Det er vi enige om at vi ikke kan – vi holder markedet kun for spejderne. SuS skriver en afvisning.
7	Frivillighedsfest. Vi skal have "aftenfesten" med til efterårets evaluering af Høstmarkedet – måske skal det overvejes at droppe "festen" og nøjes med en sandwich – måske skal vi lave en frivillighedsfest i form af en julefrokost ? Vi tager punktet med til næste BM.
8	Eventuelt Freja har ansøgt om tilskud til hendes deltagelse på verdensjamboreen i Polen i 2027. Hun har skrevet en flot ansøgning til os om tilskud. I vores håndbog har vi skrevet at gruppen giver 2.000 til op til 2 spejdere til udlandsture. Frejas ansøgning imødekommes med de 2.000 kroner. Hun bør også søge Divisionen, Sct. Georgsgilderne, Dr.Ingridsfonden og Mærsk fonden. Indaba vil gerne låne lidt plads til materielopbevaring – Marie finder ud af, hvor meget materiel der er, så vi kan diskutere det på et senere møde. Men er enige om, at det egentlig er divisionen, der skal løse problemet.